
Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2011.  november  15-én 
10:30 órai kezdettel megtartott soros nyílt ülésének

Tárgysorozata: 

Jegyzőkönyve: 

Határozatai: 213-235

T á r g y s o r o z a t a

Interpellációk, kérdések

Tájékoztató  a  két  ülés  közötti  fontosabb  intézkedésekről  valamint  a  lejárt 
határidejű határozatokról 

1.) Tsp.  Előterjesztés  magánszemélyek kommunális  adójáról  szóló  rendelet-
tervezetre
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

2.) Tsp. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2011. évi működéséről
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző

3.) Előterjesztés a Fekete István Általános Iskola vezetőjének beszámolója
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

4.) Tsp. Csicsergő Óvoda vezetőjének beszámolója
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

5.) Tsp. Fekete István Általános Iskola alapító okiratának módosítása
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző

6.) Tsp. OKSB 2012. évi költségvetési kerete
Előterjesztő: Borbás Elvira OKSB elnök

7.) Tsp. Ifjúsági Jujutsu Kör kérelme
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

8.) Tsp. Előterjesztés haszonbérleti díjakról 
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

9.) Tsp. Előterjesztés a 2012. évi rendezvénytervre
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester
Dzsupin Imréné EKB elnök
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10.)  Tsp. Előterjesztés a 2012. évi környezetvédelmi alapként 
felhasználható  pénzeszközökre
Előterjesztő: Dzsupin Imréné EKB elnök

11.)Tsp. Előterjesztés folyamatos működéshez szükséges szerződések 
megkötésére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

12.)Tsp. Előterjesztés Monorierdő Község Önkormányzatának stratégiai 
belső ellenőrzési tervére és 2012. évi munkatervre (2012-2017 év)
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző 

13.) Tsp. Tájékoztatás a Monorierdő Község piac üzemeltetéséről
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

14.) Tsp. Előterjesztés helyiségbérleti díjak módosításáról
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

15.) Tsp. Tájékoztatás a Monorierdő Község temető és ravatalozó 
üzemeltetéséről
Előterjesztő: Juhász Sándor 

16.) Tsp. Tájékoztatás a Monorierdő Község új polgármesteri hivatal 
projektmenedzseri feladatairól
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

17.) Tsp. Előterjesztés Veres András ingatlan vételi ajánlata 
(Önkormányzat 14080. hrsz.)
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

18.) Tsp. Tájékoztatás a Monorierdő Község piac projektmenedzseri 
feladatairól
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

19.) Tsp. Előterjesztés 2012. évi költségvetési koncepció II. forduló
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

20.) Egyebek

Monorierdő, 2011. november 20.

Juhász Sándor 
 polgármester
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JEGYZŐKÖNYV

Készült: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. november 
15-én 10:30 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal dísztermében megtartott soros nyílt 
üléséről.

Jelen vannak: Juhász Sándor polgármester,  Dr. Páczi Antal alpolgármester, Borbás 
Elvira, Dzsupin Imréné, Dr. Pácziné Félix Anna, Szente Béla képviselők
Tanácskozási joggal megjelent: Vargáné Vass Éva jegyző
Távollévő képviselő: Szalai Gábor  

Megjelentek: Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi csoportvezető, 

Juhász Sándor: köszönti a megjelenteket. 
Megállapítja,  hogy  az  ülés  határozatképes,  mivel  6  fő  képviselő  jelen  van.  A 
jegyzőkönyv  hitelesítésére  felkéri  Szente  Béla  és  Borbás  Elvira  képviselőket.  A 
jegyzőkönyv vezetésére felkéri Derján Hajnalkát. Ismerteti a napirendi pontokat. 

A Képviselő-testület a napirend módosítására, a jegyzőkönyv-hitelesítők, valamint a 
jegyzőkönyvvezető személyére tett javaslatot 6 igen szavazattal elfogadja.

Interpellációk

Szente  Béla: „Tisztelt  Képviselőtársaim  és  Tisztelt  Önkormányzat!  Olyan  dologra 
lettem figyelmes a közelmúltban, ami elgondolkoztatott, plusz bevételi forrásnak –még 
ha minimális  is  –  lehetne az alapja.  A park közelében vettem észre,  hogy fiatalok 
csoportja  álldogál  és  beszélget.  Eközben  köpködtek,  dohányoztak,  el  is  dobták  a 
csikket és a cigarettás dobozt. Szóltam nekik, de nem sok hatása volt. Az egyik srác, 
aki ismert felszedte a szemetet és kidobta a kukába, ami kb. 2-3 méterre volt tőle. 
Mivel  a  mi  településünkön  is  igen  nagy  a  szemetelés,  ezt  lehetne  szankcionálni 
pluszban, bevételi forrásként plusz fedezetnek. Körbejártam a problémát, újságban is 
olvastam, és kiderült, hogy az országban már több száz településen pluszban hozzá lett 
téve (nekünk is van erre vonatkozó jogszabályunk),  a köpködés 5000,-Ft,  az utcán 
alkohol fogyasztás 15000,-Ft, mert üzletek előtt ez gyakran előfordul. A közterület-
felügyelő  vagy  egy  településőr  lehetne  a  megbízott.  De  még  a  rendőrünket  is 
befoghatnánk az erdőben történő illegális szemetelés és fakivágás megfékezésére és 
büntetés kiszabására. A kiszabott bírságot be lehetne hajtani és be is kell hajtanunk. A 
megfelelő jogszabályok adottak és élhetünk is velük. Hozzáteszem visszatartó ereje is 
lenne,  ha  3-4  bírság  ki  lenne  szabva  és  be  is  lenne  hajtva.  Ezt  előterjesztést  is  
szeretném, ha megfontolnák képviselőtársaim, mert a település lakosai megnyugvással 
fogadnák  a  közrend  megóvását  és  a  szabályok  és  törvények  betartására  tett 
intézkedéseket. „
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Tudja,  hogy van erre  az  önkormányzatnak rendelete  a  szemetelésre,  de  pluszba ki 
lehetne ezzel egészíteni,  hogy felelős legyen a bolt,  vagy vendéglátó egység,  hogy 
előtte  ne  fogyasszanak  alkoholt,  és  ne  dobálják  el  a  szemetet,  ha  pedig  az  utcán 
megteszi a lakos, kőkeményen szankcionálni kellene. Ez lenne a javaslata. 

Borbás  Elvira: a  zöld  hulladék elszállítással  kapcsolatban több  lakos  megkereste, 
mert idén nem hullottak le a levelek akkor, amikor a Hírös Kft. utoljára szállította el a 
zöld hulladékot. A lakosok kérését tolmácsolja, hogy keressék meg a Hírös Kft-t, hogy 
lehetőség szerint még egy időpontban szállítsák el a zöld hulladékot.

Juhász Sándor: már megtörtént, a Hírös Kft. fogja közölni, hogy melyik napon és 
mikor fogja ezt elvégezni. Ki fogják hirdetni. 

Dr. Páczi Antal: egy félórával ezelőtt hívták fel telefonon és tájékoztatták, hogy a 
Beton úton fakivágás történik. Kérdése a polgármester úrhoz, hogy milyen fakivágás 
történik, ezek ép, egészséges fák, vagy beteg fák, amiket ki kellett vágni, vagy a közúti 
igazgatóság írt-e elő.

Juhász Sándor: ma kezdődött a Démásznál a fakivágás. Ők döntik el, hogy melyik a 
veszélyes fa és melyiket vágják ki. Azoknak a fáknak a kivágásáról van szó, amelyek a 
vezetéket veszélyeztetik. Ez ma kezdődött el.

Dr. Páczi Antal: kérdése, hogy ez gallyazás-e, hogy a vezetékhez ne érjen, vagy teljes 
fakivágás, ugyanis a fa az érték, főleg évszázados fák értékesek. Úgy tájékoztatták, 
hogy ilyen értékekről van szó. Kérdése, hogy milyen fákról van szó. 

Juhász Sándor: neki csak ez a jelzés jött a Démásztól. 
Nem a szilfákról van szó, hanem három veszélyes akácfáról, ami azt jelenti, hogy a 
Démász ingyen kivágja.  A törzsét  ide fogják behordani az önkormányzathoz,  most 
meg lehet nézni, itt van kint. Ezek pudvás akácfák. 
A Démász bíz meg egy vállalkozót, annak a megbízásából végzi a vállalkozó. 
A törzsét behozzák, a gallyakat pedig viszi el a vállalkozó. 
Veszélyes fáról van szó. Nem akar úgy járni, mint a közértnél, ahol a diófa ráborult a 
közértre és 400e Ft-ot követel rajtuk a közért. 

Dzsupin Imréné: arra szeretné felhívni a figyelmet, hogy szombati napon a piac rossz 
állapotok vannak, rengeteg a kocsi, nem lehet elférni, ki van pakolva mindkét részen, 
nem lehet parkolni. Nagyon balesetveszélyes és erre jobban oda kellene figyelni. 

Juhász  Sándor: mindenkinek  saját  magának  kellene  tudnia,  hogy  nem  áll  olyan 
helyre, ahol nem tudnak tőle közlekedni. 

Dr. Páczi Antal: erre tulajdonképpen választ nem vár, nem interpelláció, de nem tudja 
hol átadni,  ezért ismerteti  ezt a levelét, és átadni a polgármester úrnak és a jegyző 
asszonynak.
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„Kérem  a  polgármester  urat,  és  a  jegyző  asszonyt,  hogy  a  jövőben  részletes 
előterjesztéseket terjesszenek a testület  elé az alábbiak miatt.  A testület  tagjai  nem 
járatosak  az  önkormányzati,  illetve  a  hivatali  munkára  vonatkozó  jogszabályok 
rejtelmeiben.  A  képviselők  nem  független  képviselők,  a  képviselői  munkájukat 
társadalmi megbízatásban végzik, még akkor is, ha tiszteletdíjat kapnak. Ezért többek 
között az is a feladata a főfoglalkozású tisztségviselőknek/polgármester, jegyző/ hogy 
a képviselőket olyan helyzetbe hozzák, hogy a tárgyalandó napirendeket részletesen, 
mindenre kiterjedően megismerhessék, és ennek birtokában tudjanak felelősségteljesen 
dönteni.  Az  nem előterjesztés,  hogy  néhány  sorban  hivatkoznak  előző  döntésekre, 
vagy néhány szóval tényt közölnek és ehhez csatolják lemásolva a teljes jogszabályt 
azzal, hogy ezek alapján döntsünk.
Ez  a  gyakorlat  nem  szolgálja  azt  a  kívánalmat,  hogy  döntés  helyzetbe  hoznák  a 
képviselőket. Javaslom, hogy a jövőben ez  a gyakorlat nem folytatódjék és tényleges, 
tárgyalható előterjesztéseket kapjunk, mint ahogyan ez más önkormányzatoknál is van.
Kérésünk az, hogy a néhány hivatkozó sor helyett részletes tájékoztatást kapjunk a 
napirendről. Ha a tárgyban  volt már előzőleg döntés, akkor azt is részletesen írják le, 
ne  csak  hivatkozzanak  rá,  ugyanis  nem  biztos,  hogy  a  képviselők  arra  pontosan 
emlékeznek.  Ezen  kívül  az  előterjesztő  tegyen  a  döntésre  alternatív  javaslatot, 
természetesen megindokolva azt. Ehhez fűzze hozzá a vonatkozó jogszabálynak azt a 
részét,  mely  az  előterjesztéshez  szorosan  kapcsolódik  és  segíti  a  testület  tagjait  a 
döntés  meghozatalában.  Nincs  szükség  a  jogszabály  teljes  lemásolására  és 
megküldésére. Csak azon jogszabályi részt mellékeljék, mely szorosan kapcsolódik  a 
tárgyalandó napirendhez.
Kérem továbbá,  hogy a  határozattervezetek konkrétak  legyenek,  minden szükséges 
adatot tartalmazzanak, ne csak általános megfogalmazást tartalmazzanak, mint ahogy a 
jelenleg kiküldött anyagokban szerepel.”

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról

Dr.  Páczi  Antal: kérdése,  hogy a  fogászati  alapellátással  kapcsolatban mi  történt, 
hogy tudja a betegeket tájékoztatni. Valamint a védőnői szolgálattal kapcsolatban is 
érdeklődik. 

Juhász  Sándor: a  fogászati  alapellátással  kapcsolatban  jelenleg  is  tárgyalásokat 
folytatnak, de a helyettesítés még Üllőn történik. Azt biztos, hogy a Jenei doktor a 
helyettesítést ellátja. A fogászati alapellátás úgy néz ki, hogy Monoron fog történni a 
megüresedett rendelőben. A Ponc doktorral felvette a kapcsolatot és a Rónyai Gergő, 
aki  monorierdői  fogorvos  fogja  ellátni  a  betegeket  és  ahogy  megépül  az  orvosi 
rendelő, átköltözik ide. 

Dr. Páczi Antal: ez egy megnyugtató megoldás lenne. 

Juhász Sándor: a védőnői szolgálattal kapcsolatban elmondja, hogy bent jártak az 
ÁNTSZ-nél és úgy néz ki, hogy meg fogja adni a működést fél évre. Megkérdezték, 
hogy mi a biztosíték arra, hogy az orvosi rendelő felépül. Ő erre nem tudott választ 
adni, hiszen még a képviselő-testület sem tudja. 
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Szente Béla: kérdése, hogy a Ceglédi Kórházzal kapcsolatban hogyan állnak a dolgok.

Juhász  Sándor: az  folyamatban  van,  megy  a  levél  a  polgármesternek  és  azt 
mindenkinek egyszerre fogják kiküldeni. 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú szavazattal a lejárt határidejű határozatokról 
szóló tájékoztatót elfogadja.

1. . Tsp. Előterjesztés magánszemélyek kommunális adójáról szóló rendelet-
tervezetre

Szente Béla: kérése, hogy ennél a napirendi pontnál – az ügy súlyosságára tekintettel 
– kérné a jegyzőkönyvet szó szerint, valamint szeretné kérni a név szerinti szavazást. 

Juhász  Sándor: ez  az  előterjesztés  már  másodjára  van  napirendi  ponton,  a 
kommunális adónak a bevezetése. Tudni kell, hogy a kommunális adónak a maximális 
mértékét  a  legjobb  tudomása  szerint  most  a  kormány  16e  Ft-ra  maximálja.  Attól 
magasabbat nem lehet kiszabni, de nem is ez volt a szándék, hogy ettől magasabbat 
kiszabjanak, hanem az, hogy valamilyen formában az önkormányzat bevételre tegyen 
szert, hiszen minden képviselő előtt ismert az önkormányzat helyzete. Már többször 
hangsúlyozta,  hogy  amennyiben  egy  lakos  azt  szeretné,  hogy  ő  mindenhol 
kényelmesen, jól ki legyen szolgálva, és az ő kényelmét szolgálja többek között most 
az  orvosi  rendelő  megépítése,  amit  az  önkormányzat  saját  erőből  nem  fog  tudni 
meglépni. Ahhoz a lakosnak is hozzá kell járulnia. A Pénzügyi Bizottságon volt egy 
javaslat,  ami  nagyon  minimális,  hogy  lakásonként  8e  Ft  és  telkenként  5e  Ft  és  a 
kedvezményeket töröljék el. Természetesen a Pénzügyi Bizottságon ez nem ment át, ő 
viszont  változatlanul  erőlteti  ezt,  ahhoz,  hogy  ez  az  önkormányzat  ebből  a 
süllyesztőből ki tudjon menni, hiszen úgy néz ki, hogy az iparűzési adót elveszik, mi 
az, amiből tudják ezt pótolni? 
A maga részéről támogatja. Pedig maga ellen beszél, mert neki is fizetni kell.

Dr. Páczi Antal: mindenki maga ellen beszél, mert természetesen mindenkinek fizetni 
kell, ha megszavazzák.

Juhász Sándor: csak nem mindegy mennyit. 

Dr. Páczi Antal: szeretné tudni a Pénzügyi Bizottság javaslatát. 

Juhász Sándor: a Pénzügyi Bizottság javaslata az volt, hogy lakásonként 8e Ft, üres 
telkenként 5e Ft. A kedvezményt, ami azt jelenti, hogy a 10 §-t töröljék el. Ez volt egy 
javaslat, de nem fogadta el a Pénzügyi Bizottság. 

Dr. Páczi Antal: akkor kinek a javaslata van a testület előtt?
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Juhász Sándor: napirendi pont.  Attól,  hogy a Pénzügyi Bizottság nem fogadta el, 
attól a képviselő-testület elé hozhatják és a képviselő-testület igennel vagy nemmel 
szavazhat. Ha most nem szavaznak, akkor január 1-től már nem kerülhet bevezetésre, 
az adót pedig csak január 1-től tudják bevezetni. 

Dr. Páczi Antal: maximálisan egyetért azzal, hogy hozzá kellene járulni a lakosoknak 
is, hogy a legfontosabb, hogy az orvosi rendelő felépülhessen, de véleménye szerint, 
amit a polgármester úrnak is már négyszemközt említett, hogy erről neki a felfogása és 
hozzáállása más. Személy szerint az a véleménye, hogy ezt a lakosokkal jobban meg 
kellett  volna  értetni,  megvitatni  velük,  felnőttebbnek tekintette  volna  a  lakosságot, 
hogy ezt előre tudassák velük és mégis valami visszajelzést kapjon az önkormányzat. 
Ezért  az  értelme egyértelműen azt  mondja,  hogy bevétel  kell,  hogy előre  tudjanak 
haladni,  de  nem teljesen  minden az  értelem és  teljes  egyetértésben  ezt  így  tudják 
vállalni.  Mindenkit  kér,  hogy  hallgasson  az  eszére  és  szívére  és  szavazzon  annak 
megfelelően. 

Juhász Sándor: ha a kormány hoz egy rendeletet, az sem fogja előre közölni, hogy 
behozhatja vagy nem hozhatja.  Ha ezt fórumra vinnék, azt mondaná a lakos, hogy 
nem. Ha ő is egy lakos lenne és nem látná úgy át az önkormányzat helyzetét, ő is azt 
mondaná, hogy nem. De mivel itt ül és átlátja az önkormányzat helyzetét, és tudja,  
hogy  mire  van  szüksége  a  lakosnak,  éppen  azért  gondolkodik  abban,  hogy  ez 
bevezetésre  kerüljön.  Ez  minden  településen  megvan,  egyetlen  településen  nincs, 
Monoron, minden környező településen ez az adó szerepel. Monor biztosan azért nem 
vezette be, mert olyan jó adózói vannak, vállalkozói, hogy nem volt szükséges. De 
Monorierdőn nincs olyan adóbevétel, hogy ezt nélkülözni tudnák. Ha úgy lennének 
mint Vasad, hogy 110M Ft az iparűzési adóbevétele, akkor nem okozna gondot. De 
mivel nem így van Monorierdő, minimális az iparűzési adóbevétel, így támogatja azt, 
hogy  ez  bevezetésre  kerüljön.  Tudja,  hogy  nem lesznek  népszerűek,  de  itt  nem a 
népszerűséget kell figyelembe venni, hanem azt, hogy a község mit kíván meg és mire 
van szükség.  Kérdése,  ha  úgy döntenek,  hogy elkezdik az  orvosi  rendelőt  hitelből 
megépíteni, - az köztudott, hogy van a ravatalozóra és a piacra is hitelük -, ezt a hitelt  
miből fogják visszafizetni. A költségvetésnél így is forráshiány van, közel 30M Ft. A 
tavalyihoz képest ez nagyon szép eredmény. Gondolkozzanak el rajta, ne vegyék most 
alapul a népszerűséget, de sajnos ezt a felelősséget fel kell vállalni. 

Szente Béla: kérdése, hogy a kommunális adóból befolyt összeget elkülönítenék-e egy 
külön számlán, hogy például az orvosi rendelő fedezetére menjen, a hitel törlesztésére.

Juhász  Sándor: ez  nem pántlikázott  pénz.  Természetesen  a  nagyobb részét  ebből 
tudnák fedezni. Ha úgy fog dönteni a képviselő-testület, hogy vegyék fel a hitelt és ez 
rövid  lejáratú  hitel,  és  a  kommunális  adóból  fizessék  vissza,  akkor  annak  semmi 
akadálya. 

Dr. Páczi Antal: kérdése, hogy végeztek-e számításokat, hogy mennyi ez kb. 
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Juhász Sándor: 1560 lakás van Monorierdőn, ez 8e Ft-jával, 200 üres telek, ebből ki 
lehet számolni. 
Nem akarja rábeszélni a képviselő-testületet, de nem lesz más választás. Nem tudják 
még,  hogy  a  kormány  mit  fog  elvenni.  Ha  elveszi  az  iparűzési  adót,  akkor 
megfulladtak. Ez a mérték, hogy 8e Ft és 5e Ft telkenként az elfogadható?

Dr. Páczi Antal: ez elfogadható… 

Juhász Sándor: ezt előterjesztette, a képviselők fognak róla dönteni. A kormány sem 
kérdezi meg a lakosságot..

Dr. Pácziné Félix Anna: nagyon nehéz erről beszélni, de ha hónapra lebontják az 
egészet, akkor kb. három korsó sör, vagy egy doboz cigaretta ár egy hónapra. Ennél 
sokkal  többet  kidobnak még a  legszegényebb emberek is.  Tudják a  nagyon nehéz 
helyzetet, de ha semmit nem próbálnak meg a köznek segíteni, akkor hogyan várjanak 
el akármit is. 

Juhász Sándor: elmondja,  hogy még most  is  vannak kifizetetlen számláik.  Akkor 
vegyenek fel működési hitelt, hogy ne legyen forráshiányuk. De akkor azt is fizetni 
kell és kamatot kell rá fizetni. Itt nem azt fogja nézni, hogy népszerű-e vagy nem, de 
sajnos az önkormányzatnak erre van szüksége és a községnek is. Tudja, hogy egy fájó 
pont, ő sem szeretne fizetni, de ha a testület úgy dönt, akkor ezt vállalja. A képviselők 
ismerik legjobban az önkormányzat pénzügyi, anyagi helyzetét. Ennek függvényében 
kéri a döntést meghozni. 

Dr. Páczi Antal: az a baj, hogy ő legalábbis nem ismeri annyira az anyagi helyzetet. 
Kértek a Pénzügyi Bizottság részére egy kimutatást, amit nem kaptak meg, így ő nem 
tudja, hogy hogyan áll az anyagi helyzet. Javasolja, hogy a döntés előtt tartsanak 5 
perc szünetet és gondolják át.

5 perc szünet

Juhász Sándor: kérdése Szente képviselő úrhoz, hogy fenntartja-e kérését, miszerint 
név szerinti szavazást kér.

Szente Béla: igen.

Juhász  Sándor: kérdése,  hogy  aki  egyetért  a  Szente  Béla  képviselővel,  az 
kézfeltartással hagyja jóvá.

A képviselő-testület 6 igen szavazattal a javaslatot elfogadja.

Vargáné Vass Éva: kérése, hogy a jegyzőkönyv számára szíveskedjenek hangosan 
mondani a döntést.
Elmondja, hogy a rendeletalkotáshoz minősített többség szükséges.
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Juhász  Sándor: szavazásra  bocsátja  a  rendeletalkotást  az  elhangzott  feltételekkel, 
hogy  8e  Ft  lakásonként  és  5e  Ft  üres  telkenként,  kedvezmények  eltörlésével 
bevezetésre kerüljön-e a kommunális adó az előterjesztésben benyújtott formában és a 
Pénzügyi Bizottság által megfogalmazott javaslattal együtt. 

Vargáné Vass Éva: Borbás Elvira.

Borbás Elvira: nem.

Vargáné Vass Éva: Dzsupin Imréné.

Dzsupin Imréné: nem.

Vargáné Vass Éva: Juhász Sándor.

Juhász Sándor: igen.

Vargáné Vass Éva: Dr. Páczi Antal.

Dr. Páczi Antal: nem.

Vargáné Vass Éva: Dr. Pácziné Félix Anna.

Dr. Pácziné Félix Anna: igen.

Vargáné Vass Éva: Szente Béla

Szente Béla: nem. 

A képviselő-testület Szente Béla képviselő javaslatára név szerinti szavazással 2 igen, 
4 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
213/2011. (XI.15.) Kt. 

határozata
Kommunális adó bevezetésének elutasításáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Monorierdő  Községben  a 
kommunális adó 2012. január 1-jétől történő bevezetését elutasítja.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

Vargáné Vass Éva jegyző 
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2. Tsp. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2011. évi működéséről

Vargáné  Vass  Éva: az  írásos  anyaghoz  képest  nincs  kiegészítése.  Kéri  a  Tisztelt 
Képviselő-testületet, hogy a beszámolót szíveskedjen elfogadni. 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

214/201.(XI.15.) Kt.
határozata

A Polgármesteri Hivatal 2011. évi működéséről szóló beszámoló elfogadásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Monorierdő  Községi 
Polgármesteri Hivatal 2011. évi működéséről szóló beszámolót az előterjesztés szerint 
elfogadja. 

Határidő: azonnal
Felelős: Vargáné Vass Éva jegyző 

11:11 órakor Dr. Páczi Antal távozik, jelenlévők száma 5 fő

3. Tsp.  Előterjesztés  a  Fekete  István  Általános  Iskola  vezetőjének 
beszámolója

Juhász Sándor: az írásos anyagot mindenki megkapta,  a bizottságok tárgyalták és 
javasolják a képviselő-testületnek elfogadásra. 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
215/2011. (XI.15) Kt.

határozata

a Fekete István Általános Iskola vezetőjének beszámolójáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  – tekintettel  az  Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottság javaslatára – elfogadja a Fekete István Általános Iskola 
vezetőjének 2010/2011. tanévről szóló beszámolóját.

Határidő: azonnal
Felelős:   Juhász Sándor polgármester 
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4. Tsp. Csicsergő Óvoda vezetőjének beszámolója

Juhász Sándor: az anyagot mindenki megkapta. Javasolja elfogadásra.

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
216/2011. (XI.15) Kt.

határozata

a Csicsergő Óvoda vezetőjének beszámolójáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  – tekintettel  az  Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottság javaslatára – elfogadja a Csicsergő Óvoda vezetőjének 
2010/2011. tanévről szóló beszámolóját.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

5. Tsp. Fekete István Általános Iskola alapító okiratának módosítása

Juhász Sándor: a bizottság tárgyalta és javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra.

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
217/2011. (XI.15) Kt.

határozata

a Fekete István Általános Iskola alapító okiratának módosításáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  –  tekintettel  az  Oktatási, 
Kulturális  és  Sport  Bizottság  javaslatára  –  a  Fekete  István  Általános  Iskola  alapító 
okiratában szerepelteti  az  intézmény  által  ellátandó  sajátos  nevelési  igény 
meghatározását  a  közoktatásról  szóló  1993.  évi  LXXIX.  törvény szerint.  Az alapító 
okiratban az alaptevékenység meghatározása után szerepel:  „sajátos nevelési igényű 
gyermek, tanuló, aki a szakértői és rehabilitációs bizottság szakvéleménye alapján 
a  megismerő  funkciók  vagy  a  viselkedés  fejlődésének súlyos  rendellenességével 
küzd”.

Határidő: azonnal
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Felelős: polgármester, jegyző 

6. Tsp. OKSB 2012. évi költségvetési kerete

Juhász Sándor: az írásos anyagot mindenki megkapta. Az OKSB javaslata beépül 
majd a koncepcióba. A Pénzügyi Bizottság a javaslatot elfogadta.

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
218/2011. (XI.15) Kt.

határozata

az OKSB 2012. évi költségvetési keretéről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Polgármesteri Hivatalt, 
hogy  a  2012.  évi  költségvetési  rendelet  előkészítése  során  vegye  figyelembe  az 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság költségvetési keretigényét, 1.500.000.-Ft-ot az 
általa  rendezendő 2011.  évi  önkormányzati  rendezvények,  a  TV adások,  táborok és 
egyéb szabadidős tevékenységek finanszírozására.
A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt,  hogy a 2012. évi költségvetési 
rendelet  előkészítése  során  a  Hírmondó  című  újság  fedezetére  1.200.000.-Ft-ot 
tervezzen.

Határidő: 2012. évi költségvetési koncepció és rendelet kidolgozása
Felelős: Juhász Sándor polgármester, Vargáné Vass Éva jegyző 

7.  Tsp. Ifjúsági Jujutsu Kör kérelme

Juhász Sándor: a Jujutsu Kör egy versenyre kéri ingyen a tornaterem használatát. 
Természetesen támogatják ebben, hiszen jelenleg is nagyon szép eredményeket értek 
el a világbajnokságon, az ilyen csapatokat támogatni kell.

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
219/2011. (XI.15) Kt.

határozata

az  Ifjúsági Jujutsu Kör kérelméről

A Képviselő-testület – tekintettel az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság javaslatára 
–  2012.  március  3-án  az  Ifjúsági  Jujutsu  Kör  részére  ingyenesen  rendelkezésre 
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bocsátja  a  Fekete  István  Általános  Iskola  tornatermét  sportrendezvényre.  Felkéri 
Sasvári Istvánnét,  a Fekete István Általános Iskola igazgatóját,  hogy a tornatermet 
biztosítsa a rendezvényre.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző, iskola igazgatója

8. Tsp. Előterjesztés haszonbérleti díjakról 

Juhász  Sándor: a  haszonbérleti  díjakat  a  Pénzügyi  Bizottság  tárgyalta,  eddig 
belterületen  15,-Ft/m2  volt  az  ár,  most  16,-Ft-ot  javasolt  a  Pénzügyi  Bizottság,  a 
külterületi, zárkerti részre 11,-Ft/m2 árat.

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
220/2011. (XI.15.) Kt.

határozata 
a 2012. évi haszonbérleti díjak megállapításáról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete – figyelemmel a Pénzügyi és 
Területfejlesztési Bizottság javaslatára – 2012. január 1-től 2012. december 31-ig a 
haszonbérleti díjakat az alábbiak szerint állapítja meg:

Külterületen és zártkertben: 11,-Ft/m2
Belterületen:    16,-Ft/m2

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester 

Vargáné Vass Éva jegyző 

9. Tsp. Előterjesztés a 2012. évi rendezvénytervre

Juhász Sándor: ezt minden évben elkészítik a bizottságok, mindenki előtt ott van a 
rendezvényterv.  A  tavalyi  évihez  képest  még  valamennyivel  szűkült  is  a 
rendezvényterv, hogy költségmegtakarítás is legyen. 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
221/2011. (XI.15) Kt.

határozata
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a 2012. évi rendezvénytervről

A  Képviselő-testület  2012.  évi  rendezvénytervében  szerepelteti  az  Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottság   javaslatára 

− március hónapban: március 15.
− május hónapban: gyermeknap 
− június hónapban: falunap
− október hónapban: idősek napja és október 23.
− december hónapban: karácsonyi ünnepség rendezvényeket.

A Képviselő-testület 2012. évi rendezvénytervében szerepelteti az Egészségügyi és 
Környezetvédelmi Bizottság javaslatára: 

- április hónapban: szemétszedés
- május hónapban: gyermeknap a környezetvédelem jegyében
-  június  hónapban:  falunap,  Tiszta  Udvar  Rendes  Ház,  Szép  Környezet,  Jó 
Közérzet pályázat 
- november hónapban: faültetés 
- december hónapban: karácsonyi ünnepség, környezetvédelmi pályázat 
értékelése

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester, jegyző 

10. Tsp. Előterjesztés a 2012. évi környezetvédelmi alapként felhasználható 
pénzeszközökre

Juhász Sándor: az  Egészségügyi és  Környezetvédelmi Bizottság az  előterjesztését 
megtette a képviselő-testület elé. 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
222/2011. (XI.15) Kt.

határozata

A 2012. évi környezetvédelmi alapként felhasználható pénzeszközök 
felhasználásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a   helyi  szintű 
környezetvédelmi  szabályokról  szóló  9/2008.(VII.1.)  Kt.  rendelet   9.  §  (7) 
bekezdésében felsorolt célok alapján a környezetvédelmi alapból a helyi védettségű 
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természeti értékek felhasználására, állaguk megóvására; felszíni és felszín alatti vizek 
minőségi és mennyiségi megőrzésére;  a környezetvédelemről szóló tájékoztatások, 
előadások költségeinek fedezésére; környezetvédelem szerveződésének támogatására; 
fák, fasorok és egyéb községi zöldterület létesítésére, állapotának javítására; Tiszta 
Udvar Rendes Ház, Szép Környezet, Jó Közérzet mozgalom támogatására   a 2012. 
évi költségvetésben 500 E  Ft-ot biztosít.

Határidő: a 2012. évi költségvetés tervezése
Felelős: Dzsupin Imréné EKB elnök, Vargáné Vass Éva jegyző 

11.)Tsp. Előterjesztés folyamatos működéshez szükséges szerződések 
megkötésére

Juhász Sándor: a  folyamatos működéshez szükséges  szerződések olyanok,  mint  a 
Szomorú  Szív  Állatmenhely,  Régió  Lapkiadó,  Dr.  Szöllősi  Szabolcs  jogász  és  a 
Kistérségi Ellenőrzési Központ belső ellenőrzése, Hornyák Balázs parlagfűmentesítés, 
Magó-Software iktatóprogram frissítése. Ezek a folyamatos működéshez szükségesek. 
A Pénzügyi Bizottság tárgyalta és javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra. 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
223/2011. (XI.15) Kt.

Határozata
folyamatos működéshez szükséges szerződések megkötéséről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert 
és a jegyzőt, hogy az előterjesztésben szereplő, a folyamatos működéshez szükséges 
szerződéseket kösse meg.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester, Vargáné Vass Éva jegyző

12.)Tsp. Előterjesztés Monorierdő Község Önkormányzatának stratégiai 
belső ellenőrzési tervére és 2012. évi munkatervre (2012-2017 év)

Juhász Sándor: a belső ellenőr elkészítette ezt a stratégiai belső ellenőrzési tervet. A 
Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra.

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
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224/2011. (XI.15) Kt.
Határozata

Monorierdő Község Önkormányzatának stratégiai belső ellenőrzési tervére 
és 2012. évi munkatervre (2012-2017 év)

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Monorierdő  Község 
Önkormányzatának stratégiai belső ellenőrzési tervét és 2012. évi munkatervét (2012-
2017 év) elfogadja.

Határidő: folyamatos
Felelős: Vargáné Vass Éva jegyző 

13.) Tsp. Tájékoztatás a Monorierdő Község piac üzemeltetéséről

Juhász Sándor: jelenleg a Pénzügyi Bizottság úgy döntött, hogy a piac üzemeltetést 
majd akkor tárgyalja meg, amikor a ravatalozónak ki lesz írva a közbeszerzési eljárása. 
Azzal egyidejűleg, hiszen ezt valóban nem lehet egy fél óra alatt eldönteni. 
Aki egyetért azzal, hogy ezt a napirendet halasszák el, kézfeltartással hagyja jóvá. 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
225/2011. (XI.15) Kt.

Határozata
Piac üzemeltetéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Piac  üzemeltetésére 
vonatkozó előterjesztés a későbbiekben tárgyalja.

Határidő: 2012. januári soros ülés
Felelős:   Juhász Sándor polgármester

14.) Tsp. Előterjesztés helyiségbérleti díjak módosításáról

Juhász Sándor: egyetlen egy helyiségbérleti díjuk van, a Posta, ami szerződés szerint 
úgy  szól,  hogy  minden  évben  az  infláció  mértékével  emelkedik.  Másra  nincs  is 
lehetőség.

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
226/2011. (XI.15) Kt.

Határozata
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A haszonbérleti díjak és helyiségbérleti díjak megállapításáról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a haszonbérleti  díjakat,  és a 
helységbérleti díjakat az infláció mértékével megnöveli.
Továbbá, felkéri Juhász Sándor polgármestert és Vargáné Vass Éva jegyzőt,  hogy a 
Postával  kötött  helyiségbérleti  szerződést  a  határozatban  foglalt  díjjal  hosszabbítsa 
meg a 2012-es évre.

Határidő:  azonnal
Felelős: Juhász Sándor Polgármester

Vargáné Vass Éva jegyző

15.) Tsp. Tájékoztatás a Monorierdő Község temető és ravatalozó 
üzemeltetéséről

Juhász Sándor: a temető és ravatalozó üzemeltetésével kapcsolatban a közbeszerzési 
szakértő  kiválasztása  már  megtörtént.  A Pénzügyi  Bizottság  arra  a  döntésre  jutott, 
hogy  a  145/99-es  Kormányrendeletet  vegyék  alapul,  valamint  az  1999/43-as  évi 
törvényt alapján legyen kiírva a közbeszerzés. 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
227/2011. (XI.15) Kt.

Határozata
Monorierdő Község temető és ravatalozó üzemeltetéséről szóló tájékoztatás

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete Monorierdő Község temető és 
ravatalozó üzemeltetéséről szóló tájékoztatást tudomásul vette.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző 
 

16.) Tsp. Tájékoztatás a Monorierdő Község új polgármesteri hivatal 
projektmenedzseri feladatairól

Juhász Sándor: a képviselő-testület úgy döntött, hogy a 17M Ft plusz költséget nem 
tudja biztosítani a polgármesteri hivatal megépítéséhez, így az eredmény kihirdetése – 
mivel 134M Ft volt a bruttó összeg, és felette volt minden eredmény – érvénytelen 
volt. Időközben megkereste őt a projektmenedzser főnöke és kérte, hogy kölcsönösen 
bontsák fel a szerződést a projektmenedzseri feladatok ellátásáról olyan mértékben, 
hogy ők az eddig végzett munkájukat számlázzák le. Felmerült még egy olyan dolog, 
hogy érdeklődjön afelől,  hogy az eddig végzett munkákat ebből a pályázatból nem 
tudják-e lehívni. Ha a projektmenedzser úgy dönt, hogy le tudják hívni, akkor ez még 
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legyen  a  projektmenedzser  feladata  és  csak  utána  történjen  meg  a  közös 
megegyezéssel történő szerződés bontás. 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
228/2011. (XI.15) Kt.

határozata
Monorierdő Község új polgármesteri hivatal projektmenedzseri feladatairól szóló 

tájékoztatás

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Monorierdő  Község  új 
polgármesteri  hivatal  projektmenedzseri  feladatairól  szóló  tájékoztatást  tudomásul 
vette.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző 

17.) Tsp. Előterjesztés Veres András ingatlan vételi ajánlata 
(Önkormányzat 14080. hrsz.)

Juhász  Sándor: a  14080  hrsz-ú  ingatlanról  van  szó.  A  Pénzügyi  Bizottság  azt 
javasolta, hogy 910,-Ft/m2 áron értékesítsék ezt a területet Veres András részére.

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
229/2011. (XI.15) Kt.

határozata
Monorierdő Község Önkormányzatának tulajdonát képező 

14080 hrsz.-ú ingatlan értékesítésre való kijelöléséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  tulajdonában  lévő  14080 
hrsz.-ú ingatlanát értékesítésre kijelöli.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor Polgármester

Vargáné Vass Éva jegyző

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
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230/2011. (XI.15) Kt.
határozata

Veres András ingatlan vásárlási kérelméről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzati tulajdonban 
lévő  14080  hrsz.-ú  ingatlant  a  nyilvántartási  értéken  1.525.340.  forintért  felajánlja 
eladásra Veres András 2213 Monorierdő, 14099 hrsz. szám alatti lakos részére
Az ajánlat  elfogadása  esetén értékesíti  a  14080 hrsz.-ú ingatlanát  és  felhatalmazza 
Juhász Sándor polgármestert, és Vass Éva jegyzőt a szerződés aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős:  Juhász Sándor Polgármester

Vargáné Vass Éva jegyző

18.) Tsp. Tájékoztatás a Monorierdő Község piac projektmenedzseri 
feladatairól

Juhász Sándor: a szerződés, amit kötöttek a projektmenedzserrel mindenki előtt ott 
van. A Pénzügyi Bizottság azt javasolja, hogy a testületi ülés alapján szólítsák fel a 
projektmenedzsert, hogy szerződés szerint végezze a munkáját, illetve számoljon be 
arról,  hogy  eddig  milyen  munkákat  végzett.  Amennyiben  ezután  is  így  végzi  a 
munkáját, bontsák fel vele a szerződést úgy, hogy ebbe a jogi képviselőt is bevonják. 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
231/2011. (XI.15) Kt.

határozata
Monorierdő Község piac projektmenedzseri feladatairól

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felszólítja  a  piac 
projektmenedzserét  Borsós  Gábort,  hogy  projektmenedzseri  feladatát  a  szerződés 
szerint végezze. 
A  Képviselő-testület  felkéri,  hogy  az  eddig  végzett  munkáiról  számoljon  be  a 
Képviselő-testület számára.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester 

19.) Tsp. Előterjesztés 2012. évi költségvetési koncepció II. forduló

Juhász Sándor: az I. fordulónál a koncepciót a bizottságok tárgyalták és különböző 
döntéseket hoztak.  A forráshiány nem kis összeg, de úgy néz ki,  hogy ezt sikerült 
felére lecsökkenteni. Ez egy nagyon megfaragott költségvetés az óvoda, az iskola és a 
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polgármesteri  hivatal  részéről is.  Az iskolánál szükség volt  arra is,  hogyha netalán 
2013-ban elveszik az iskolát, akkor biztosan be fogják kérni a költségvetést. 
Az óvoda költségvetése 61M Ft, az iskoláé 115 M Ft és az önkormányzaté 235M Ft. A 
Pénzügyi Bizottság tárgyalta és javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra. 

Vargáné Vass Éva: amikor a képviselő-testület elfogadja a sarokszámokat, azt kérik 
az  intézményvezetőkkel  közösen,  hogy  szíveskedjenek  a  megemelt  létszámot  is  a 
határozatba belefoglalni. Így január 1-től alkalmazhatóvá válhatnak. 

Borbás Elvira: az iskola 2012. szeptemberétől kérte. 

Juhász Sándor: akkor fél évre tervezi. 
Tehát a 2012. évi költségvetési koncepciót elfogadja a képviselő-testület, de kérik az 
intézményvezetőket, hogy a plusz 1 fő létszámot építse bele a költségvetésébe a 2012-
2013-as tanévre. 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
232/2011. (XI.15) Kt.

határozata
2012. évi költségvetési koncepció II. forduló

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat 2012. évi 
költségvetési koncepcióját elfogadja.
Felkéri  az  intézményvezetőket,  hogy  a  plusz  1  fő  álláshelyet  építsék  be  a 
költségvetésükbe.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

Egyebek

Juhász  Sándor: mint  köztudott  a  Kövál  Zrt.-vel  2012.  február  28-ig  szól  a 
szemétszállításra  a  szerződés.  Vagy  meghosszabbítják  a  szerződést,  vagy  más 
szolgáltatóval kötnek szerződést. A Hírös Kft-től fognak bekérni a hulladékszállításra 
árajánlatot. 

Szente Béla: kérdése, hogy a Kövál Zrt. Jelezte-e, hogy 2012-ben fog-e díjat emelni.

Juhász Sándor: eddig még nem jelezte. 

Szente Béla: ne a szerződés után jelezze. 
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Juhász  Sándor: Monorierdő  nincs  kötve  a  Kövál  Zrt-hez  szemétszállítás  ügyben, 
hiszen Monorierdő ott nem tulajdonos. A Hírös Kft. árajánlata kedvezőbb, azt fogják 
elfogadni. 
A falevél szállítás még egyszer meg fog történni, az időpontot majd fogják közölni. 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal a tájékoztatót elfogadja.

Juhász  Sándor: az  ajánlatok  elbírálásáról  kiosztásra  került  egy  anyag.  Az 
összegzésben lehet látni, hogy ki volt, aki a legkedvezőbb ajánlatot adta, ki volt, aki 
megfelelt, ki nem. Mivel a képviselő-testület úgy döntött, hogy a plusz 17M Ft-ot nem 
tudja biztosítani, így ennek a pályázati összegnek a visszaadása fog bekövetkezni. 

Vargáné Vass  Éva: a  képviselő-testület  részére  a  bíráló  bizottság előkészítette  az 
összegzést  az  ajánlatok  elbírálásáról.  Ezt  rendelkezésre  bocsátották.  Ami  fontos 
információ,  hogy nem érkezett  olyan ajánlat,  amely a kiírási  összegen belül  lenne. 
Mind  a  hét  ajánlat,  ami  érkezett,  meghaladja  azt  az  anyagi  erőforrást,  amit  az 
önkormányzat a pályázat és a saját erő biztosításával együttesen tudna rendelkezésére 
bocsátani. Ezért a közbeszerzési eljárás eredménytelen, hiszen nincs meg az a fedezet, 
amit az ajánlattevők megjelöltek. A képviselő-testületnek arról kellene döntést hoznia, 
hogy az eljárás a Kbt. 92 § c. pontja alapján eredménytelen, mivel egyik ajánlattévő 
sem  tett  az  ajánlatkérő  rendelkezésére  álló  anyagi  fedezet  mértékére  tekintettel 
megfelelő ajánlatot. Felkérik a közbeszerzési szakértőt, hogy ezt a képviselő-testületi 
döntést szíveskedjen közzétenni. 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
233/2011. (XI.15) Kt.

határozata
Közbeszerzési eljárás eredménytelenségéről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megállapítja,  hogy  a 
polgármesteri  hivatal  közbeszerzési  eljárása  a  Kbt.  92  §  c.  pontja  alapján 
eredménytelen,  mivel  egyik  ajánlattévő sem tett  az  ajánlatkérő  rendelkezésére  álló 
anyagi fedezet mértékére tekintettel megfelelő ajánlatot. 
Felkérik  a  közbeszerzési  szakértőt,  hogy  a  képviselő-testületi  döntést  szíveskedjen 
közzétenni a Közbeszerzési Értesítőben.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

Vargáné Vass Éva: arról is döntést kellene hozni – nem feltétlenül a mai napon – 
hogy akar-e a képviselő-testület az eredménytelen közbeszerzési eljárást követően új 
közbeszerzési  eljárást  indítani.  Kicsi  annak  az  esélye,  -  hogy  mivel  7  ajánlat 
meghaladja az anyagi lehetőséget, akkor a következőben - érkezhet ennél kedvezőbb 
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ajánlat.  Úgy  gondolja,  az  ő  javaslatuk  arra  vonatkozott,  hogy  jelentős  mértékű az 
központi  támogatás,  és  ezt  figyelembe lehet  venni.  Ez  indokolta  az  eredménytelen 
eljárás okán az igen javaslatot. 

Juhász Sándor: itt 55M Ft hitelről lett volna szó. Ezen felül kellett volna még 17 M 
Ft. Azt javasolja, hogy ezt a hitelt inkább az orvosi rendelő építésére fordítsák. 
Szavazásra bocsátja, hogy nem indítanak új közbeszerzési eljárást.

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
234/2011. (XI.15) Kt.

határozata
Polgármesteri Hivatal közbeszerzési eljárásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  nem  indít 
újabb közbeszerzési eljárást a polgármesteri hivatal építésének tárgyában.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester 

Szente Béla: tájékoztat mindenkit, hogy november 26-án 14 órakor a Tölgyfa utca és a 
Csalogány utca sarkán a kettős keresztnél egy rövid adventi megemlékezés lesz, ahová 
mindenkit szeretettel várnak. 

Juhász Sándor: a korábban beszéltek róla,  hogy a közmeghallgatás mikor legyen. 
Mindenki tudja, hogy ezt minden évben meg kell tartani. December 9-ét javasolná 17 
órára. 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
235/2011. (XI.15) Kt.

határozata
Közmeghallgatás időpontjáról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2011. évben 
a közmeghallgatást 2011. december 9-én 17 órakor tartja.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester 
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Dzsupin  Imréné: elmondja,  hogy  megtörtént  a  faültetés,  nagy  örömükre  szolgált, 
hogy  nagyon  sokan  mentek  el  társadalmi  munkában  segíteni.  Köszönet  a  fizikai 
dolgozóknak. 
Kérése,  hogy amíg plusz  fokok vannak,  kétnaponta  lehetne-e  locsolni  az  elültetett 
fákat a Szabadság utcánál és a piac mögötti területen is. 

Juhász Sándor: ennek semmi akadálya. Elmondja, hogy a temetőt is körbeültették 
fákkal, azok már nagyon szépek, azokat a hétvégén meg is locsolták.

Borbás  Elvira: december  17-én  karácsonyi  családi  napot  szeretnének  tartani, 
karácsonyi díszeket fognak készíteni, majd elhelyezik a díszeket a karácsonyfán, amit 
faültetéskor sikerült egy nagy fát ültetni. Ezt a fát fogják feldíszíteni. A tiszteletes urak 
meg fogják áldani a fát, majd 17 órától egy színdarab kerül megrendezésre, ez egy 
karácsonyi darab lesz, mindenkit szeretettel várnak. 

Vargáné Vass  Éva: tájékoztatja  a  képviselő-testületet,  hogy az  elmúlt  időszakban 
megcsillant a remény, hogy talán lehetőségük van a költségvetési törvény tervezete 
alapján az 1,3M Ft-os családsegítő szolgálat kapcsán a kistérségi többlet normatíva 
lehívására. Ezt eddig a szabály szerint kifizettek a kistérségnek. Csak abban az esetben 
engedi ellátási szerződéssel a MÁK ezt az igénybevételt, amennyiben maga a kistérség 
kötne  ellátási  szerződést.  Ennek  az  az  akadálya,  hogy  az  önkormányzat  már 
megkötötte az ellátási szerződést a szolgáltatóval. Sajnos ezt tervezni kell a 2012-es 
költségvetésben.
Egyeztettek  a  védőnői  szolgálattal,  a  háziorvosi  2.  körzet  és  a  fogorvosi  ellátás 
ügyében  az  ÁNTSZ  monori  szervezetének  vezetőjével.  Több  lényeges  kérdésben 
sikerült megállapodni, kérelmet fognak előterjeszteni, hogy legalább 2012. december 
végéig megkaphassák a  továbbiakban a  működési  engedélyt  a  védőnői  szolgálatra, 
hiszen az 2011. december 31-én lejár. A fogorvosi ellátás kérdésében is sikerült az 
álláspontokat  közelíteni.  Teljes  mértékben  egyetértettek  a  képviselő-testület 
intézkedéseivel, amelyben felszólították a doktornőt a szerződés szerinti teljesítésre. 
Tájékoztatja a testületet, hogy a piac beruházás kapcsán az OTP megelőlegező hitel  
okán szükség van egy MFB-s (Magyar Fejlesztési Bank) adatlap megküldésére, ahol a 
tényleges kiadásokat tüntetik fel. Ezt a mai napon el kell küldeni. 
A polgármester  úrtól  valamennyi  intézményvezető megkeresést  kapott,  amelyben a 
polgármester  úr  felhívta  az  intézményvezetők  figyelmét  a  fokozott  takarékosság 
betartására és kérte, hogy mindenki a maga területén szíveskedjen megtenni azokat az 
intézkedéseket,  amelyek  energiát,  emberi  erőforrást,  takarékossági  intézkedéseket 
lehet  elérni.  Minden  intézményvezető  megtette  saját  hatáskörében  ezeket  az 
intézkedéseket. 
A népszámlálás majdnem zökkenőmentesen történt. A településen senkit nem kellett 
megbírságolni azért, mert nem teljesítette a kötelező adatszolgáltatási kötelezettségét. 
Ez egy jó eredmény. 

Juhász Sándor: 11:50 órakor az ülést bezárja. 

K.m.f.
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Juhász Sándor
polgármester

Vargáné Vass Éva
jegyző

Szente Béla
jegyzőkönyv hitelesítő

Borbás Elvira
jegyzőkönyv hitelesítő
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